
15ورزش سالچهارم
شماره981

پنجشنبه 
1400 .01 .19
25شعبان 8/1442 آوریل 2021

a r m a n m e l i . i r

۱۲۰ نفر از پاراالمپیکی ها 
واکسینه شدند 

آرمان ملی: بـــه گـــزارش پایگاه خبری وزارت 
ورزش وجوانان، محمود خسروی وفا در خصوص 
واکسینه شدن ورزشکاران پاراالمپیکی جهت حضور 
در مسابقات گفت: با توجه به خاص بودن شرایط 
جسمی ورزشکاران پارالمپیک، لازم بود جهت 
حضور در مسابقات واکسینه شوند تا خطری سلامتی 
آنها را تهدید نکند و خوشبختانه با هماهنگی های 
صورت گرفته با دانشگاه علوم پزشکی از سوی وزارت 
ورزش و پیگیری های دکتر علی نژاد و فدراسیون 
پزشکی ورزشی قرار بر این شد که تمامی بچه های 
پاراالمپیکی حتی گروه خبری اعزامی به مسابقات 
واکسینه شوند. وی افزود: در حال حاضر ۱۲۰ نفر 
از ورزشکاران کاروان واکسینه شدند، به جز یکی دو 
نفر که آنها هم نسبت به واکسن حساسیت داشتند و 
همچنین کادرخبری هم ظرف ۲ هفته آینده واکسینه 
خواهند شد و ۳ هفته آینده فازدوم واکسن تزریق 
می شود. خسروی وفا ضمن تشکر از کادرپزشکی که با 
دل وجان در خط مقدم برای نجات جان و حفظ سلامتی 
مردم تلاش می کنند، بیان کرد: تمام تلاش ما این است 

که برای کادر درمان زحمت مضاعف نداشته باشیم. 

خارجازمستطیلسبز

»جهانبخش«  در  لیست  فروش 
این فصل هم برای علیرضا جهانبخش خوب 
پیش نرفت و پس از چند بازی خوب در ابتدای 
ایرانی به دلیل مصدومیت  فصل، بازیکن 
از حضور در ترکیب برایتون بیرون رفت و 
پس از آن و با بازگشت به لیست برایتون نیز 
نتوانست در ترکیب گراهام پاتر قرار گیرد. او 
در دیدار مقابل منچستریونایتد در دقیقه 88 
وارد میدان شد و زمانی کافی برای درخشش 
نداشت و نتوانست کاری برای تیمش در شب 
باخت به شیاطین سرخ انجام دهد. اوضاع 
برای او اصلا خوب نرفته و طبق پیش بینی ها 
شرایط این بازیکن با توجه به مهره های 
کنونی برایتون خوب پیش نخواهد رفت. 
جهانبخش در کنار 8 بازیکن دیگر در لیست 
فروش برایتون در تابستان قرار گرفته است. 
ستاره ایرانی که در سال ۲۰۱8 با انتقال ۱7 
میلیون پوندی خود از آلکمار هلند رکورد 
نقل وانتقالات باشگاه برایتون را تغییر داد، تا 
سال ۲۰۲۳ با این باشگاه قرارداد دارد. تابستان 
گذشته اخباری مبنی بر علاقه آژاکس یا 
آیندهوون هلند به او منتشر شد، ولی ستاره 

ایرانی تصمیم گرفت در تیم برایتون بجنگد.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس تیم منسجم و هماهنگی است که در هفته های 
اخیر توانست خود را به یکی از جدی ترین گزینه های قهرمانی 
مبدل کند. البته که هفته قبل در خانه پدیده خراسان نتوانست 
برنده از زمین خارج شود ولی سرخ پوشان یکی از نامزدهای 
جدی قهرمانی محسوب می شوند. به نظرم پرسپولیس در 
دیدار با نساجی مشکل چندانی برای رسیدن به پیروزی ندارد، 
چون بازیکنان این تیم به شناخت خوبی از یکدیگر رسیده اند 
و می توانند برابر حریف خود برنده شوند. فراموش نکنیم در 
سمت مقابل نساجی مازندران از زمانی که ساکت الهامی هدایت 
این تیم را قبول کرده نتایج بهتری کسب کرده و همه تلاش 
خود را می کند تا در ورزشگاه آزادی بازنده نشود.  سپاهان 
به واسطه مدیریت قوی که دارد و عملکرد بسیار خوب کادرفنی 
و بازیکنانش مخصوصا در چند هفته اخیر پیروزی های متوالی 
به دست آورده و صدرجدول را از دست پرسپولیس خارج کرده 
است. نماینده اصفهان شرایط بسیار مناسبی دارد و به هارمونی 
فوق العاده ای دست یافته است. اگر روندی که در چند هفته 
اخیر از سپاهان دیده ایم تا پایان فصل ادامه یابد، قطعا این تیم 
قهرمان لیگ برتر خواهد شد.  آبی پوشان از زمانی که فرهاد 
مجیدی به عنوان سرمربی برگزیده شده نسبتا نتایج بهتری 
گرفته اند و سه پیروزی پیاپی به دست آورده اند اما در دیدار 
هفته گذشته مقابل پیکان درجازدند. این تیم اگر به وحدت 
تاکتیکی برسد و روحیه تیمی اش را حفظ کند بدون تردید تا 
پایان فصل یکی از مدعیان قهرمانی خواهد بود. فولاد تیمی 
یک دست و باانگیزه است و در میان تیم های خوب این فصل 
لیگ برتر قرار دارد. البته که شانسی برای قهرمانی این تیم 
نمی بینم ولی می تواند همچون فصل گذشته مدعی کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان آسیا باشد. تراکتور به خاطر تغییرات 
فنی زیادی که داشت، موفق به کسب نتایج مناسب نشد. 
این تیم هم بخت رسیدن به سهمیه لیگ قهرمانان را دارد و 
از زمانی که رسول خطیبی سرمربی این تیم شده در تلاش 
است تا امتیازهای از دست رفته را جبران کند. تراکتور اگر 
بتواند تغییرات زیادی در روی نیمکت خود نداشته باشد، 
در فصول آینده در میان مدعیان قهرمانی جای می گیرد. 
عملکرد ماشین سازی به گونه ای بوده که این تیم جدی ترین 
گزینه سقوط محسوب می شود. هر چند هفته یکبار سرمربی 
جدیدی هدایت سبزپوشان را برعهده می گیرد و تغییر مدیریت 
هم در این باشگاه دیده شده است. به نظرم ماشین سازی کار 
بسیار سختی برای ماندن در لیگ برتر دارد و اگر به همین 
روال بازی کند، خیلی زود سقوطش مسجل می شود. تیم های 
نساجی مازندران، ذوب آهن اصفهان و سایپا نیز باید تلاش 

کنند تا در لیگ برتر باقی بمانند.

»پرسپولیس« کار سختی ندارد

    جایزه
مهدی طارمی جایزه ماه برترین مهاجم لیگ پرتغال 
را  دریافت کرد. ملی پوش ایرانی ۳۱ درصد آرای مربیان 
این رقابت ها را به دست آورده و باردیگر به عنوان برترین 
مهاجم لیگ انتخاب شد تا برای سومین ماه متوالی این 

عنوان را به دست بیاورد.

        تبریک
در پایان بازی رئال و لیورپول، یورگن کلوپ که شکست 
تیمش را پذیرفته بود، در حضور محمد صلاح به سمت 
تونی کروز و  ملیتائو رفت و به آنها تبریک گفت. ملیتائو 
جانشین رافا واران در خط دفاع رئال شده بود و نمایشی 

باورنکردنی ارائه داد.

         عصبانی
دورتموندی ها پس از شکست برابر سیتی بسیار از 
ردگل جود بلینگام عصبانی بودند، مخصوصا که داور 
پیش از گل شدن توپ سوت زد و دخالت VAR را نیز 
غیرممکن کرد. »بلینگام«، ستاره دورتموند گفت که 

عملکرد داور را درک نمی کند. 

ت
شــ

سنو
عک

داوود پرهیزکار، رئیس کمیته فوتسال در 
خصوص وضعیت این رشته و البته شرایط 

تیم ملی فوتسال کشورمان  صحبت کرد. 
  شرایط تیم ملی فوتسال به چه شکلی 

است؟
 بعداز سپری کردن سالی سخت به علت 
شیوع کرونا و لغو مسابقات مختلف، نتوانستیم 
به صورتی که مایل بودیم برای تیم ملی دیدار های 
دوستانه برگزار کنیم، اما در سال ۱۴۰۰ با 
هماهنگی های انجام شده در اولین رقابت های 
تیم ملی فوتسال که از ۲8 اردیبهشت تا 7 
خردادماه در کشور تایلند با حضور 8 تیم برگزار 
خواهند شد، حاضر خواهیم بود که می تواند به 
تیم ملی فوتسال کمک کند. در این رقابت ها 
تیم های فوتسال کویت، تایلند، مالزی، هلند، 
ویتنام، عربستان و ازبکستان حاضر خواهند 
بود. اردو های تیم ملی بعداز پایان رقابت های 
لیگ برگزار می شوند. در تیرماه رقابت دیگری 
را در پیش داریم که با حضور ۱۲ تیم، شامل 
تیم های آسیایی و اروپایی است که همه آنها 
در جام جهانی فوتسال حضور دارند؛ البته 
برگزاری این رقابت هنوز به طورقطع تایید 
نشده است. بعداز عقد قرارداد ۲ دیدار با تیم ملی 
ژاپن در داخل این کشور انجام خواهیم داد و 
صحبت های اولیه ای با تیم ملی بلاروس برای 
۲ دیدار دوستانه در پنجم تا دهم شهریور نیز 

انجام شده است. 
 پــرونده  دیــدار دوستانه با ژاپن به 

کــجا رسید؟
 با فدراسیون فوتبال ژاپن مکاتبه کرده ایم و 
آنها رسما جواب نامه ما را داده و گفته اند که ۲ 
دیدار دوستانه انجام خواهد شد. حتی شهر های 
محل برگزاری این دیدار ها به همراه تاریخ بازی 
مشخص شده؛ پس نمی توان گفت که این 
مسابقات کنسل شده اند. ژاپنی ها می گویند 
بعداز مکاتبات باید قراردادی بین ۲ فدراسیون 
بسته شود و بعداز آن این بازی ها نهایی خواهند 
شد. همه اعضای فدراسیون فوتبال و کمیته 
فوتسال به همراه پیشکسوتان در تلاش هستیم  
که تیم ملی عملکرد خوبی در جام جهانی داشته 
باشد. در شرایط سختی قرار داریم و برای گذر 
از آن باید تلاش کنیم. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا ۶ بار مسابقات را به تعویق انداخت. اینگونه 
رفتار ها برنامه ریزی را سخت می کند. معتقدم 
کنسل شدن مسابقات آسیایی به تیم های این 
قاره آسیب زد؛ چون می توانست یک محک 
برای تیم های آسیایی باشد. در این ۵ ماه تلاش 
خواهیم کرد بهترین شرایط را برای تیم ملی 
فراهم کنیم؛ چــرا کــه به این تیم خوشبین 

هستیم.

گفــتوگــو
داوود  پرهیزکار:  

 به تیم ملی 
 فوتسال 

خوش بین هستم

فوتبالداخلی
آرمان ملی: به گزارش سایت فدراسیون فوتبال، مراسم 
معارفه علیرضا امامی فر، رئیس مرکز ملی فوتبال با حضور 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون، میرشاد ماجدی 
و طهمورث حیدری )اعضای هیات رئیسه(، سعید قاسمی، 
معاون و اعضای حاضر در مرکز ملی فوتبال برگزار شد. 
عزیزی خادم، گفت: به رغم محدودیت ها و مشکلاتی که 
وجود دارد، در کنار هم فعالیت های بزرگی را انجام خواهیم 
داد. نگاهمان توسعه محور بوده و با پیشبرد اهداف خود فصل 
نوینی در برنامه ریزی جدید فدراسیون فوتبال، حکمفرما 
خواهد شد. وی ادامه داد: اراده ما قوی و مستحکم است و در 
همین راستا قدم بر خواهیم داشت. فدراسیون فوتبال بستر 
لازم برای نگاه آکادمیک و روند برنامه ریزی ایجاد خواهد کرد. 
نگاه ما شایسته سالاری بوده و با تغییرات، درصدد آن هستیم 
که با اجرای برنامه های خود با نگاه اقتصادی فوتبال و تغییراتی 
که رخ می دهد، به سمت آکادمیک بودن و کارآمدشدن بیش 
از پیش، پیش برویم. فضای ما و نگاهمان چیزی است که به 
آن اعتقاد داریم و تمام سعی ما بر این است که با عدالت پیش 
برویم و از صیانت فدراسیون فوتبال دفاع و حمایت خواهیم 
کرد. رئیس فدراسیون فوتبال اضافه کرد: فوتبال برای ما در 
بخش توسعه فوتبال و آکادمیک بسیار مهم و حائز اهمیت 
است و امیدوارم که شاهد رشد بیش از پیش در این قسمت 
باشیم. درب فدراسیون فوتبال به روی همه باز است و برای 

توسعه با برنامه ریزی پیش خواهیم رفت.

بینالملل
 در یکی از حساس ترین بازی های این مرحله لیگ قهرمانان 
اروپا رئال مادرید در خانه از لیورپول پذیرایی کرد که این بازی با 
پیروزی تیم زیدان به پایان رسید. رئال مادرید توانست در این بازی 
با نتیجه سه بر یک به پیروزی دست پیدا کند تا با خیال راحت تری 
پای به بازی برگشت بگذارد. زیدان در نشست خبری بعد از بازی 
گفت: احساس بسیار خوبی دارم. بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم 
و با شایستگی به پیروزی دست پیدا کردیم البته در بعضی از دقایق 
هم مشکل داشتیم اما شایسته کسب این پیروزی بودیم. او ادامه 
داد: متاسفانه واران هم به این بازی نرسید اما میلیتائو توانست جای 
خالی او را به خوبی پر کند. در فصل جاری آسیب دیدگی های زیادی 
داشته ایم و همین باعث شد تا در بعضی از بازی ها به مشکل بخوریم 
اما در این بازی خوشبختانه خوب ظاهر شدیم و نتیجه لازم را کسب 

س کردیم. ستاره رئال مادرید در این بازی  ینیسیـــو و
دربــاره این بود که دو گل به ثمر رساند. زیدان 
او  که  خوشحالم  گفت:  گــلــزنـی بازیکن 
خوب بازی کرد. وینیسیوس در دیدارهای قبلی 
این بــازی می کرد اما کمتر گل می زد. او در 
ثابت کرد که راه گل زدن را هم بلد 

است. این گل ها اعتمادبه نفس 
لازم را به او می دهد. شاید 
این بهترین بازی او با پیراهن 
رئال بوده باشد. زدن دو گل 
در یک چهارم نهایی بسیار 
مهم است. زیدان ادامه داد: 
از عملکرد بازیکنان رضایت 
کامل دارم. به آنها افتخار 

می کنم. 

فرازفاطمی
 کارشناس فوتبال

امیررضا واعظ آشتیانی قائم مقام پیشین سازمان تربیت بدنی 
گفت: در صورتی که انتصاب های فدراسیون فوتبال با همین رویه 

دنبال شود، دوره ریاست عزیزی خادم کمتر از ۴ سال خواهد بود.
 شایسته سالاری

امیررضا واعظ آشتیانی درباره انتخاب های پرُ سروصدای 
فدراسیون فوتبال در زمان ریاست عزیزی خادم، اظهارداشت: 
همیشه افراد پیش از انتخاب برای هر مسئولیتی، شعارهای 
قشنگ و پرطمطراق می دهند. آنها ادعا می کنند اگر 

مسئولیت بگیریم، شایسته سالاری را مدنظر قرار می دهیم 
و به بهترین نحو از منابع و امکانات استفاده می کنیم. 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید، هم در انتخاب ها 
و انتصاب ها نقش بازی کند، هم بر این تصمیمات 

نظارت داشته باشد. معنی هیات رئیسه 
همین است که بر تصمیمات رئیس یا 
دبیرکل نظارت کند و نقش هیات رئیسه در 

مصوبات پرُرنگ است.
 چه متر و معیاری

وی تصریح کرد: هیات رئیسه باید سوال کند این 
افراد با چه مترومعیاری به سمت های سرپرست 
نایب رئیسی اول و سرپرست تیم ملی رسیده اند. 

ضمن اینکه رئیس یا دبیرکل فدراسیون فوتبال براساس چارچوب 
اساسنامه، اختیاراتی دارند که باید از آن استفاده کنند، اما نباید 
هر طور که دلش بخواهد تصمیم بگیرد. مسئولان در سمت های 
مختلف می گویند ما اختیار داریم. شما اختیار داری، اما نه اختیار 
گرفتن تصمیم اشتباه و غیرمنطقی. یک کارمند معمولی هم 

می تواند این تصمیمات غلط را بگیرد.
 نخبگان

مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال در مورد اینکه 
عزیزی خادم وعده استفاده از نخبگان فوتبال را داده 
بود، اظهارداشت: رئیس فدراسیون فوتبال باید 
به افکار عمومی و هیات رئیسه بگوید که این 
منتخبان، چه شاخصه های نخبگی دارند. همه 
شاهد بودند که عزیزی خادم بحث نخبه ها را 
مطرح کرد. با این شرایط باید بگوییم عزیزی خادم 
یا تعریف نخبه را نمی داند، یا اینکه نخبه برای او 
به گونه ای دیگر و در قالب رفاقت و دوستی تعریف 

شده است.
 توصیه

»به فدراسیون فوتبــال تــوصیه مــی کــنم 
تصمیماتی نگیرند که منجر به حاشیه سازی شود.« 

واعظ آشتیانی ضمن بیان این جمله خاطرنشان کرد: این موضوعات 
سپس به مسائل پیچیده ای تبدیل می شود که مسئولان فدراسیون 
باید انرژی خود را روی اصلاح این تصمیمات اشتباه بگذارند. هرچه 
فدراسیون فوتبال از حواشی پرهیز کند، تصمیمات منطقی بگیرد و 
با کمترین آسیب و انتقاد مواجه شود، این فرصت فراهم می شود که 

تصمیمات بعدی را بهتر اتخاذ کند.
 هیات رئیسه

وی درخصوص اینکه اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال از 
جمله مهرداد سراجی و خداداد افشاریان گفته بودند سرپرست جدید 
تیم ملی را نمی شناسند، یادآور شد: این صحبت ها نشان می دهد 
هیات رئیسه از تصمیمات مطلع نیست. با این رویه و تصمیمات، 
فدراسیون دچار حاشیه های سنگین خواهد شد. اگر قرار است 
تصمیمات بدون اطلاع هیات رئیسه گرفته شود و همین رویه ادامه 
یابد، بعید می دانم دوره چهار ساله این فدراسیون به پایان برسد. 
معاون پیشین سازمان تربیت بدنی گفت: همانطور که فدراسیون 
فوتبال سخنگو دارد، پیشنهاد می کنم اعضای هیات رئیسه نیز یک 
سخنگو از میان خود انتخاب کنند تا مواضع هیات رئیسه را مطرح 
کند و منجر به تناقض گویی نشود. این باعث می شود رئیس و دبیرکل 
فدراسیون فوتبال در حوزه وظایف خود گام بردارند و همه می دانند 

اگر گام آنها اشتباه باشد، هیات رئیسه موضع گیری می کند.

مربی تیم فوتبال پرسپولیس با استناد به فرصت های گلزنی 
فراوان این تیم گفت که سرخپوشان با مشکل فنی روبه رو نیستند. 
حمید مطهری در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل نساجی 
مازندران در هفته بیستم لیگ برتر اظهارداشت: امیدوارم در سال 
جدید این بیماری منحوس از بین برود و همه مردم ایران در صحت 
و سلامت باشند. نساجی همیشه برای من یادآور یک حس خوب 
و قشنگ است. این تیم هواداران خیلی خوبی دارد و امیدوارم در 
لیگ موفق باشند، البته به جز بازی روز پنجشنبه! وی خاطرنشان 
کرد: می شنوم که می گویند پرسپولیس از موقعیت هایش استفاده 
نمی کند، ولی من شش، هفت ماه پیش هم گفتم هواداران صبور 
باشند. دیدید که تیم مان قهرمان شد و به فینال لیگ قهرمانان 
هم صعود کرد. تیمی که در آن سیدجلال )حسینی(، نوراللهی و 

سرلک در موقعیت گلزنی قرار می گیرند، از لحاظ تاکتیکی موفق 
است. خواهش می کنم فشار را از بچه های خط حمله برداریم، ولی 
می دانیم که باید از مو قعیت ها به خوبی استفاده کنیم. با این حال 
سعی می کنیم با تمرین بیشتر گل زده را بیشتر کنیم تا در ادامه لیگ 
به مشکل نخوریم. »بچه های ما با دل و جان کار کردند.«، مطهری با 
بیان این جمله یادآور شد: می توانیم بگویم یکی از تیم هایی هستیم 
که کمترین دریافتی را داشتیم، ولی به خاطر پیراهن پرسپولیس 
بچه ها جنگجو بودند. البته باشگاه در حال تلاش است و امیدواریم 
مسائل مالی هم حل شود تا بچه ها با دغدغه کمتری بازی کنند. 
موضوع دیگری هم که باید بگویم نبود هواداران مان است. والورده 
یک جا مصاحبه کرده و گفته بود بدون تماشاگر بازی کردن خیلی 
وحشتناک است. من الان به آن حرف رسیدم و می بینم بدون 

هوادار بازی کردن سخت است. مطهری در واکنش به سوالی درباره 
موقعیت های از دست رفته پرسپولیس و اینکه فرشاد پیوس اعلام 
کرده حاضر است با مهاجمان پرسپولیس به صورت تخصصی کار 
کند، گفت: شما اگر در بازی موقعیت درست نکنید، یا اینکه در بازی 
موقعیتی نداشته باشید و روی یک اتفاق بازی را ببرید، در آن زمان 
باید نگران تیم بود، ولی زمانی که موقعیت های متعددی ایجاد 
می کنید و طراحی های مختلفی دارید، جای نگرانی نیست. کمی 
باتمرکز و تمرین بیشتر این نقص برطرف خواهد شد. ما انتقادی را 
که با استدلال و منطق باشد، پذیرا هستیم، چون باعث پیشرفت 
می شود. ولی بااستدلال باشد، نه اینکه کورکورانه. به نظرم این 
موضوع مشکلی برای تیم ما نیست و موقعیت های زیادی ایجاد و 
سعی می کنیم بهتر از آن استفاده کنیم. »نظر شما درباره لورفتن 
ترکیب تیم شب قبل از بازی چیست؟ گفته می شود مدیرعامل 
باشگاه نیز دستور پیگیری این موضوع را داده است.«، مربی 
پرسپولیس در واکنش به طرح این سوال عنوان کرد: ما سعی کردیم 
کار خودمان را انجام دهیم. مدیریت باشگاه این مساله را مدیریت 

می کند. این  موضوع به طورکلی چیز قشنگی نیست. 

حمید مطهری: 

به خاطر »پرسپولیس«، بازیکنان ما جنگجو هستند

آرمان ملی: بودجه سال ۱۴۰۰ در روزهای پایانی سال گذشته 
در حالی ابلاغ شد که مشخص شده است کمیسیون تلفیق برای ۱۰ 
فدراسیون اعتبار جداگانه ای در نظر گرفته است. اقدامی که اعتراض 

فراکسیون ورزش و فدراسیون های ورزشی را به دنبال داشته است. 
 اعتبار جداگانه! 

مجلس شورای اسلامی برای کمک به فدراسیون های ورزشی برای 
۱۰ فدراسیون اعتباری جداگانه در نظر گرفته است. این فدراسیون ها 
شامل تکواندو، دوومیدانی، تنیس، قایقرانی، کاراته، هندبال، ورزش های 
همگانی، ورزش های رزمی و وزنه برداری هستند که به هرکدام مبلغ ۵ 
میلیارد و به فدراسیون کشتی ۲۰ میلیارد تومان کمک شده است. چند 

فدراسیون المپیکی دیگر هستند که در این لیست دیده نمی شوند. 
 نظر سخنگوی فراکسیون ورزش

علی رضایی، سخنگوی فراکسیون ورزش گفت: بحثی در کمیسیون 
تلفیق وجود داشت که به فدراسیون های المپیکی که مقام قهرمانی کسب 
می کنند و باعث برافراشته شدن پرچم ایران می شوند مبلغی بیشتر از 
بودجه آنها کمک شود اگر چه وزارت ورزش معتقد است فدراسیون ها 
باید خودکفا باشند. وی افزود: مجلس در جریان این تصمیم نیست و 
متاسفانه این موضوع در کمیسیون تلفیق انجام شده و مورد اعتراض و 
سوال است. کمیسیون تلفیق باید رویه ای در نظر می گرفت همانند اینکه 
این بودجه برای المپیکی ها در نظر گرفته می شد ولی برخی فدراسیون ها 
که المپیکی هم نیستند و حتی در آسیا مدال ندارند در این لیست قرار 
گرفته اند. سخنگوی فراکسیون ورزش افزود: بنده و محمدمهدی فروردین 
رئیس فراکسیون ورزش به این موضوع اعتراض می کنیم. قرار بود برای 
ایجاد انگیزه به فدراسیون های المپیکی کمک شود ولی با رایزنی برخی ها 

در فصل بودجه، کمیسیون تلفیق تصمیم دیگری گرفت و  این کار مصداق 
تبعیض و نارضایتی است و به آن اعتراض می کنیم. رضایی در پاسخ به 
این سوال که آیا نمایندگان مجلس در جریان این تصمیم نبودند، تصریح 
کرد: ریزپرداخت ها و جداول مصوب در کمیسیون تلفیق در صحن علنی 
مجلس مطرح نمی شود و به همین دلیل اطلاع نداشتیم. کمیسیون 
تلفیق کار درستی نکرده است. سخنگوی فراکسیون ورزش گفت: اگر 
فدراسیون هایی داریم که کارایی لازم را ندارند، باید آنها را با فدراسیون های 
دیگر تلفیق کنیم تا قوی شوند. اگر بودجه ورزش در مجلس کم است 
بهتر بود بودجه وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک افزایش پیدا می کرد 
تا به همه فدراسیون ها کمک شود. اگر به تعدای از آنها کمک شود و به 
فدراسیون های دیگر کمک نشود، تبعیض بوده و باعث بی انگیزگی در بین 
فدراسیون ها خواهد شد. وقتی به یک فدراسیون کمک نمی شود کارکنان 

و ورزشکاران آن داشته دچار بی انگیزگی می شوند.
  انتقاد رئیس فدراسیون ووشو

امیر صدیقی رئیس فدراسیون ووشو در خصوص اختصاص بودجه از 
سوی کمیسیون تلفیق مجلس به چند فدراسیون خاص اظهارداشت: اگر 
نمایندگان محترم مجلس بر این باورند که بودجه ورزش کفایت نمی کند 
و برای انجام رویدادها، اردوها، پروژه ها و طرح های توسعه ای کافی نیست، 
بهتر است افزایش بودجه را برای کل خانواده ورزش در نظر بگیرند. 
نمایندگان محترم می توانند این بودجه را در اختیار وزارت ورزش و جوانان 
که ناظر بر فعالیت و برنامه های فدراسیون ورزشی است و رکن اصلی 
توزیع بودجه است، قرار بدهند تا وزارت ورزش براساس عملکرد، برنامه ها، 
رویدادها و حضور رشته های ورزشی در مسابقات معتبر این بودجه را توزیع 
کند. وی تصریح کرد: باید هر موضوعی به صورت کارشناسی بررسی می شد 

و نمایندگان محترم این موضوع را با کارشناس ورزشی مطرح و با دقت نظر 
بیشتری نسبت به توزیع و اختصاص این بودجه و اعتبار اقدام می کردند. 
اگر نگاهشان به المپیک توکیو و بازی های آسیایی است که باید سال 
دیگر در آن حضور داشته باشیم و موفقیت در آن برای کشور و جمهوری 
اسلامی ایران بسیار پراهمیت است، در این شرایط این روش توزیع منابع 
مالی هیچ منطقی ندارد و هیچ توجیهی را نمی پذیرد. این اتفاق ایراد 
بزرگی است و بهتر است نمایندگان در مسائل تخصصی تر ورود کنند یا از 
نظرات تخصصی استفاده کنند. رئیس فدراسیون ووشو در خصوص اینکه 
این اقدام کمیسیون تلفیق بدون هماهنگی با فراکسیون ورزش مجلس 
صورت گرفته است، ادامه داد: نمی دانم ملاک این تخصیص بودجه به 
برخی فدراسیون ها دقیقا چه بوده و به نظر من باید ملاک این باشد که کدام 
فدراسیون می تواند در المپیک و بازی های آسیایی افتخارآفرینی بیشتر 
کند. این بودجه باید در اختیار وزارت ورزش قرار می گرفت تا براساس 
ارزیابی از عملکرد فدراسیون ها آن را توزیع می کرد. اگر بر این اعتقادند که 
بودجه ورزش کم است باید بودجه ورزش را بیشتر کنند. ما نیز بر این اعتقاد 
هستیم که بودجه های فعلی فدراسیون های ورزشی نه تنها برای رشته های 
المپیکی و رشته هایی که در بازی های آسیایی حضور دارند، بلکه برای تمام 

فدراسیون ها کم است.
 تاسف رئیس فدراسیون بسکتبال 

رامین طباطبایی رئیس فدراسیون بسکتبال در مورد تخصیص 
اعتبارات ویژه به ۱۰ فدراسیون ورزشی توسط مجلس و قرارنداشتن 
برخی فدراسیون های المپیکی در این لیست اظهارداشت: من در ابتدا از 
طریق رسانه ها، این خبر را دیدم ولی با توجه به اعتبار و ارزش فدراسیون 
بسکتبال، ما نیز باید در این فهرست باشیم. رئیس فدراسیون بسکتبال 
ادامه داد: در وهله نخست خوشحالم که چنین کاری در مجلس انجام شده 
چون فدراسیون ها در سال المپیک، دغدغه ها و هزینه های زیادی دارند 
که نسبت به قبل، ۱۰ برابر شده است. ما بودجه خود را به ریال دریافت 
می کنیم ولی باید به دلار خرج کنیم. اما در درجه بعدی، تاسف خوردم که 
با چه منطقی و با چه اولویتی این کار تخصیص اعتبارات ویژه انجام شده 
است. طباطبایی گفت: با تمام احترامی که برای فدراسیون های حاضر در 
لیست مجلس قائلم، توقع داشتم که مجلس با کاری علمی و کارشناسی، 
اولویت را به فدراسیون های المپیکی  بدهد تا برای برای برگزاری اردوها 
و بازی های تدارکاتی هزینه کنند. مجلس می توانست پس از رشته های 
المپیکی به سایر فدراسیون ها هم در قالب جدول دیگری کمک کند. وی 
تصریح کرد: متاسفانه اقدام مجلس، هیچ مبنای علمی و منطقی ندارد. 
مجلس همیشه حامی ورزش بوده است و امید داریم با افزایش بودجه 
عمومی ورزش، ما نیز سهمی از این افزایش اعتبار داشته باشیم. رئیس 
فدراسیون بسکتبال اضافه کرد: به هر فدراسیونی با توجه به عملکرد آن باید 
اعتبار تخصیص داد. فدراسیون بسکتبال، جزو فقیرترین فدراسیون ها از 
نظر زیرساخت های ورزشی است. ما تنها یک سالن استاندارد داریم و تمام 

مسابقات و اردوها در آن برگزار می شود.

امیررضا واعظ آشتیانی، قائم مقام پیشین سازمان تربیت بدنی:

» عزیزی خادم «  با این روند 4 سال بعد  را نخواهد دید

اعتبار جداگانه برای ۱0 فدراسیون در بودجه ۱400!

تبعیض  ورزشی کمیسیون تلفیق


